



中国船级社
China Classification Society

格式
Form: CQA(AS)
证书编号:
No. SH26CSA00034

服务供方认可证书
APPROVAL CERTIFICATE OF SERVICE SUPPLIER
FULL TERM

供方名称

NAME OF SUPPLIER:

上海腾海晟船舶科技有限公司

Shanghai Tensea Marine Technology Co., Ltd.

供方地址

ADDRESS OF SUPPLIER:

上海市浦东新区沪南路9629号3幢101室

Room 101, Building 3, No. 9629 Hunan Road, Pudong New Area, Shanghai

兹证明上述服务供方的下列服务项目业经本社按照有关规定和程序审核, 确认满足本社《钢质海船入级规范》和《供方认可及人员资格管理指南》的相关规定。

- 从事救生艇/救助艇、艇/筏降落设备、艇/筏释放装置维护和检修的供方;
- 从事灭火设备和系统检查和维护的供方(包括从事自给式呼吸装备的检查和维修);

THIS IS TO CERTIFY that the following services of above service supplier have been audited by this society in accordance with the relevant provision and procedure, and confirmed compliance with the relevant requirements of this Society "Rules for Classification of Sea-going Steel Ships" and "Guidelines for Management of Approval of Suppliers and Personnel Qualification".

- Suppliers engaged in the servicing and maintenance of lifeboats/rescue boats, launching appliances for boats/rafts, release mechanisms for boats/rafts;
- Suppliers engaged in inspections and maintenance of fire extinguishing equipment and systems, including inspections and maintenance of self-contained breathing apparatus (EE);

认可证书附页内容是本证书不可分割的组成部分; 上述机构由本社授予认可证书, 但应继续符合有关要求。

The Supplement attached below is not divisible from this Certificate. This Certificate is issued to the above-mentioned Supplier subject to continued compliance with the relevant requirements.

本证书有效期至

This Certificate will remain in force until July 23, 2029

签发地点:

Issued at: Shanghai

签发时间:

Issued on: July 24, 2026



(Pan Zhongbing)

Surveyor to China Classification Society